
  

  

 

  

 

                              Z á p i s n i c a  

z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Cerove, 

konaného  dňa 25.09.2023 o 17,00 hod v zasadačke obecného úradu 

   

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice  

Ospravedlnení: 0 

Neospravedlnení: -0 

 

Program:  

1./ Otvorenie zasadnutia  

2./ Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3./ Schválenie programu rokovania 

4./ Kontrola plnenia uznesení 

5./ Zásady hospodárenia s majetkom 

6./ Smernica o využívaní telocvične 

7./ Zmluva o nájme spoločenskej miestnosti 

8./ Cenník správnych a miestnych poplatkov 

9./ Zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky-čelný nakladač 

10./ Štatút obce Cerovo 

11./ Plnenie rozpočtu k 30.6.2023 

12./ Rôzne 

13./ Diskusia 

14./ Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla p. starostka Mgr. Margita Boďová, 

ktorá privítala všetkých prítomných občanov. Konštatovala, že sú prítomní 6 poslanci, 

poslanec Miloš Murín sa vopred  telefonicky ospravedlnil, že bude trochu meškať a obecné 

zastupiteľstvo je  uznášania schopné.  

2. Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Roman Boďa a Anna Gažová 

Za zapisovateľku bola určená: Renáta Fiľová.  

 

Títo boli schválení nasledovne: 6 poslancov hlasovalo za. 

 



3. Schválenie programu rokovania  

Pani starostka obce prečítala program zastupiteľstva, prítomných sa opýtala, či má niekto 

doplňujúci bod do programu. Nikto nemal doplňujúci bod a program rokovania sa schválil. 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo program rokovania schvaľuje 6 poslanci hlasovali za. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenia: 

      č. 41/2023 – záverečný účet – nahratý a zverejnený ako má byť – uznesenie splnené 

      č. 42/2023 – vytvorenie rezervného fondu – vytvorený- uznesenie splnené  

      č. 43/2023 – Použitie rezervného fondu na financovanie projektovej dokumentácie na 

rekonštrukciu budovy ZŠ-projektová dokumentácia zatiaľ nie je vyhotovená  

      č. 44/2023 – Výročná správa – zverejnená – uznesenie splnené 

      č. 45/2023 – Úprava rozpočtu – rozpočet upravený a zverejnený – uznesenie splnené 

      č. 46/2023 – Poplatok za telocvičňu- čiastočne – bod dnešného programu 

          

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí berie na 

vedomie 6 poslancov.  
 

 

5. Zásady hospodárenie s majetkom 

 

Na základe novely č. 137/2023 Z. z. zákona o majetku obcí, ktorý nadobudne účinnosť 1.11.2023 

a doplnení zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 je potrebné upraviť tieto zásady. Zásady 

vypracoval právnik a bolo potrebné doplniť určité hodnoty – sumy. V našej obci sa každý predaj ako 

aj kúpa nehnuteľného majetku schvaľuje zastupiteľstvom. V jedinom bode bola doplnená hodnota a to 

nadobudnutie hnuteľnej veci , ktorej obstarávacia cena bude vyššia ako 1500 eur – do 1500.- môže 

rozhodnúť starostka.   Podklady boli poslancom zaslané na preštudovanie pred zasadnutím a tvoria 

prílohu zápisnice. Po prerokovaní a doplnení potrebných údajov návrh odsúhlasili. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo Zásady hospodárenia s majetkom  schvaľuje 6 poslancov. 

 

6. Smernica o využívaní telocvične 

 

Návrh smernice obdŕžali poslanci ešte pred zasadnutím. Poslankyňa  Bahýľová navrhla, aby 

žiadosť o poskytnutie priestorov telocvične bola jednotná a preto  tvorila  prílohu smernice 

a tiež bola zverejnená  na webovej stránke obce, s kade si ju vie každý občan  stiahnuť a vypísať. 

Poslanec Bartko, že je potrebné zaistiť vymáhanie peňazí v prípade vzniku malej škodovej 

udalosti. Všetci poslanci sa zhodli na stanovenej zálohe 50 eur  uhradenej pred užívaním 

priestorov do pokladne ZŠ, ktorá bude po skončení užívania priestorov a kontrole zodpovednou 

osobou vrátená späť žiadateľovi o priestory. Preddavok bude  určený na čiastočnú úhradu 

škody, úplná škoda bude uhradená podľa bodu č. 3 ods. 3. Toto všetko bude v ložené do 

smernice  o využívaní priestorov telocvične. Počas riešenia tohto bodu už bol na zasadnutí 

prítomný aj poslanec Murín.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo  Smernicu o využívaní telocvične schvaľuje  v počte 7 poslancov. 

 

7. Zmluva o nájme spoločenskej miestnosti 

 

Návrh zmluvy bol poslancom zaslaný na preštudovanie a bolo potrebné určiť sumu depozitu 

pre nájomcu miestnosti, ktorý slúži na úhradu v prípade rozbitia, straty inventáru prenajatých 

priestorov a tiež sumu zmluvnej pokuty za porušenie zmluvných podmienok. Poslanci určili 

depozit vo výške nájmu a zmluvnú pokutu v sume  50 eur.  



 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo  Zmluvu o nájme spoločenskej miestnosti schválili  

v počte 7 poslancov. 

 

8. Cenník správnych a miestnych poplatkov 

V cenníku správnych a miestnych poplatkov sa upravili len poplatky  za prenájom spoločenskej 

miestnosti – sály a zasadačky, nakoľko nedávno prebehla rekonštrukcia týchto priestorov a tiež 

došlo k zvýšeniu poplatkov za energie. Upravený cenník tvorí prílohu zápisnice a tiež bude 

zverejnený na úradnej tabuli obce.   

 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo  Cenník správnych a miestnych poplatkov schválilo v počte 

7 poslancov.  
 

 

9. Zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky- čelný nakladač 

V tomto bode pani starostka oboznámila  poslancov o možnostiach zabezpečenia prípadnej 

budúcej pohľadávky – financovanie čelného nakladača. Poslanci schválili,  aby sa to riešilo 

formou blankozmenky a poverili starostku podpísať Zmluvu o vyplňovacom práve 

k blankozmenke a vlastnú blankozmenku na zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky 

Poskytovateľ podľa Zmluvy o poskytnutí NFP.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schválilo zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky na 

čelný nakladač. v počte 7 poslancov.  

 

 

10. Štatút obce Cerovo 

 V obci bol naposledy schválený Štatút obce v roku 1999 a v roku 2007 bol urobený dodatok. 

V roku 2018 vyšla aj novela zákona o obecnom zriadení a preto je potrebné obnoviť Štatút 

obce. Návrh Štatútu obce Cerovo  tvorí prílohu zápisnice a po jeho úprave a doplnení 

odsúhlasených bodov bude zverejnený na internetovej stránke obce.   

  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo s chválilo Štatút obce Cerovo v  počte 7 poslancov.  

 

11. Plnenie rozpočtu k 30.6.2023 

Materiál bol poslancom poskytnutý na preštudovanie pred zasadnutím a tvorí prílohu 

Zápisnice.  

  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo berie na vedomie Plnenie rozpočtu k 30.6.2023  v počte 7 

poslancov. 

 

 

12.   Rôzne 

              V tomto bode   pani starostka informovala poslancov o: 

                - Bolo  doručené vyjadrenie k zámeru architektonickej štúdii na zariadenie pre seniorov, kde 

nám boli vytknuté určité veci . Nové podanie zámeru je naplánované po parlamentných 

voľbách. 

  - Obec predložila na MPSVR žiadosť o refundáciu zamestnancov KC, žiadosť bola 

schválená do roku 2029,  čakáme len zmluvu. 



  - Pripravuje sa projekt na rekonštrukciu domu smútku v dedine cez Miestnu akčnú skupinu. 

Projekt na rekonštrukciu už bol vypracovaný pre inú výzvu a preto ho je treba obnoviť a pri 

sume 40 000 eur, ktorá má byť poskytnutá na rekonštrukciu sa  musel s projektu vyňať 

plánovaný prístrešok na prekrytie priestoru na schodmi pred domom smútku a oplotenie. 

Rekonštrukcia by sa mala týkať výmeny okien a dverí, novej omietky vo vnútri budovy ako aj 

vonku, nová elektroinštalácia, podlaha a ozvučenie a  strecha podľa aktuálnych cien.  

- So Stredoslovenskej distribučnej spoločnosti  bola doručená Zmluva na zazmluvnenie 

elektrickej energie na tri roky (2024-2026), ktorú treba ak s ňou súhlasíme podpísať do 

28.9.2023.  

               - projekt na školu ešte nie je vypracovaný 

               - Ešte počas rokovania obecného zastupiteľstva  poslankyňa Gažová mala pripomienku 

ohľadne chladiacich boxov v domoch smútku, keďže naposledy podľa rodiny pozostalej 

nechladil. Starostka informovala poslancov, že osobne bola zapnúť katafalk a skontrolovať 

pred dovozom zosnulej a chladil. Na prekontrolovanie uskutočníme zameranie teploty 

teplomerom a v prípade potreby bude privolaný opravár.   

              - Pri obhliadke poškodeného zábradlia pri hlavnej ceste na zákrute pred Šimkovými mal pán 

Ernest  Rell  požiadavku na rozšírenie priepustky pred domom na pozemku vo vlastníctve 

obce. Nedávno mal podobnú  požiadavku ( vytvorenie novej priepustky) aj občan, ktorý si 

stavia nový rodinný dom. Keď že jemu obecné zastupiteľstvo povolilo vytvorenie novej 

priepustky, ale na svoje vlastné náklady, preto aj pánovi Rellovi poslanci povolia rozšírenie, 

ale  na vlastné náklady až po obhliadke miesta, aby nedošlo k zataraseniu rigolu na odtok 

vody.  

              - Pani starostka predostrela poslancom nutne riešiť situáciu zeleného odpadu od nového roku. 

Zelený odpad je vyvážaný na  kompostovisko, ale jeho kapacita nestačí pri takom množstve 

odpadu aký je produkovaný občanmi. Občania nič doma nechovajú a preto nevedia 

zužitkovať trávu alebo seno, ale stačí málo a každý by našiel vo svojom dvore kúsok miesta 

na zriadenie svojho malého kompostoviska.  Hlavne keby občania trávu oddeľovali od 

konárov, tiež do nádoby na bio odpad nehádzali igelitové vrecia a sáčky. Občanom bude opäť 

zaslané oznámenie, resp. prosba o správnom separovaní. 

              - Nedávno predseda družstva nachytal našich spoluobčanov s rómskej osady vysýpať 

komunálny odpad na pozemok v majetku RD Cerovan a preto je potrebné zvolať  zasadnutie 

komisii  verejného poriadku na vyriešenie tejto situácie. Obec zakúpila do rómskej osady dva 

plastové kontajnery 1000 l na komunálny odpad keď že ten čo majú je už značne poškodený 

a smetiari majú problém s jeho vysýpaním, dúfame že budú mať dostatočnú kapacitu na 

komunálny odpad o nebudú vytvárať čierne skládky. 

              - Nakoniec informácia ohľadne výstavby bytov s nájomnými bytmi. Po niekoľkých pokusoch 

kontaktovania firmy, ktorá má stavbu realizovať bola odpoveď, že výstavby bytovky by sa 

mala začať na začiatku budúceho roka.  

  

 

Diskusia 

V rámci diskusie sa nikto s poslancov neprihlásil a preto  

13. Záver  

 Pani starostka všetkým prítomným poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

 

 

                                                                                              .................................... 

                                                                                                     zapisovateľka   


